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Algemene ledenvergadering Skopein WIVOC 
Betreft: Concept verslag van 6 november 2023 
Locatie: Skopein, Winterswijk 

Aanwezig:  32 mensen (inclusief bestuur) 
 
 

1.  Opening door de voorzitter 
Voorzitter Mick Veenstra opent om 19.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Fijn 

dat er weer zo’n enorm grote opkomst is.  

 
2.  Mededelingen en ingekomen stukken 

Er zijn geen mededelingen. Een aantal mensen heeft zich afgemeld voor de ALV waaronder 
Marijn. Zij heeft gevraagd nog een herinnering uit te doen voor het verplicht behalen van het 
spelregelbewijs door alle leden ouder dan 16 jaar. Bij deze, dit heeft ook in de laatste 
nieuwsbrief gestaan. 

 

3.  Verslag van de ledenvergadering van 5 juni 2022 
Het verslag van de ledenvergadering van 5 juni 2023 wordt vastgesteld.  
OFO-traject is in Coronatijd wat doodgebloed. Aantal punten daaruit heeft Mark Donkers 
opgepakt, bedoeling is dat hij overige punten ook op gaat pakken.  
 

4.  Terugblik  
- We hebben een goede start van het nieuwe seizoen gehad, loopt rustig. 
- Er is aantal clinics op scholen gegeven om nieuwe leden te werven.  

- Sportverenigingen zijn zelf verantwoordelijk voor invulling BHV in de sporthal, hoe het zit 
bij een ontruiming weet sporthalbeheerder niet en ook bij gemeente is daarover 

onduidelijkheid. Wordt vervolgd. 
- Contributie No Jump, deelnemers zijn als recreant aangemeld. 
- Contributie Beach voor niet leden heeft bestuur vastgesteld op € 50,--. 
- Feestcommissie heeft al aantal activiteiten georganiseerd maar is geen officiële commissie. 

Bestuur heeft besloten conform Huishoudelijk Reglement om hier officiële commissie van te 
maken. Budget voor elke activiteit wordt afgestemd met de penningmeester. Er zal nog 
een format worden gemaakt. Dit ter info van de ALV. 

- Begin september heeft bestuur met vertegenwoordiger van alle commissies een 
vergadering gehad. Dit is goed bevallen. Er zijn wat vragen opgekomen die deels gelijk 
opgelost zijn en deels nog worden opgepakt. In april seizoen op gelijke wijze eindigen.  
 

 

5.  Financiën 
a. Jaarrekening 2022-2023 
De jaarrekening wordt door de penningmeester door genomen met de ALV. De voorzitter van 
de Beachcommissie vraagt of het seizoen van de Beach in geheel kan worden opgenomen in 1 
boekjaar, nu overlapt het 2 weken en die zouden dan volgend boekjaar mee genomen moeten 
worden. De penningmeester zal kijken of dit mogelijk is. 
b. Verslag van de kascontrolecommissie 

Op 24 oktober zijn Marion ten Barge en Berend Berendsen bij de penningmeester geweest. De 
boekhouding maakt een verzorgde indruk. Conform de vastgestelde checklist in het 
Huishoudelijk Reglement is de boekhouding gecheckt en goedgekeurd. Voorstel van 
kascommissie: toon onttrekking reserve voor kleding apart. 
c. Decharge bestuur 2022-2023 
De ALV verleent het bestuur decharge voor het gevoerde beleid. 
d. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie  

Bernard Berendsen blijft, voor Marion ten Barge wordt opvolger gezocht. Tijdens ALV meldt 

niemand zich hiervoor aan. 
e. Begroting 2023-2024 
Is in voorjaar al akkoord bevonden, staat er op wegens volgende punt. 
f.  Begroting gemeente Winterswijk / bezuinigingen 
Aantal weken geleden heeft gemeente bezuinigingsplan aangekondigd. Gemeente wil bijdrage 

elk jaar 10% afbouwen zonder dat dit besproken was met de verenigingen. Er is veel bezwaar 
gemaakt en de voorzitter van Wivoc heeft namens de gezamenlijke sportverenigingen 



 

 
 
 
 

Volleybalvereniging Skopein Wivoc BIC RABONL2U 
Ratumseweg 44 IBAN  NL62 RABO 0371 2707 07 

7106 CH Winterswijk 
info@wivoc.nl www.wivoc.nl 

 

 

 
- 2 - 

 

ingesproken bij de gemeente. Oppositie heeft een tegenbegroting gemaakt en die is afgelopen 
donderdag door de gemeenteraad aangenomen. Afspraak is dat de komende 2 jaren met alle 
verenigingen gesproken wordt en dat de contributies laag zullen blijven. Dat betekent dat er 

nog 2 jaar is om tot een plan te komen als gezamenlijke sportverenigingen.  
 
 

6.  Bestuursverkiezing 
Aftredend volgens rooster, voorzitter Mick Veenstra. Herkiesbaar.  
Vanwege het extra jaar van de vorige voorzitter heeft de huidige voorzitter een termijn van 2 

jaar er nu opzitten. Er wordt met stembriefjes gestemd en aanwezige leden zijn unaniem voor. 

 

7.  Terugkoppeling gesprek Geert Beijers 
Het gesprek met Geert Beijers heeft plaatsgevonden op 18 augustus 2023 met de voorzitter, 
Bernard Berendsen en Wim Aalderink als onafhankelijke derde. Notulen zouden worden rond 
gestuurd maar gezien de context is besloten deze liever tijdens de ALV terug te koppelen. De 

notulen van het verslag worden voor gelezen. Niemand heeft vragen of opmerkingen.  
Het is goed geweest dat we deze keuze hebben gemaakt, altijd eerst praten met elkaar. 
 

8. S PR / sponsoring 
Shirts en naamsponsoring loopt nu. Op dit moment geen sponsoring commissie. Komende 

jaren nieuw begin maken, daarvoor nu zaken vastleggen. Heeft iemand zin om hierover mee te 
denken? Graag rond praten. 
 

9.  Afscheid Nicole te Winkel-Woordes 

Nicole is 36 jaar lid geweest en jaren actief als trainer en coach binnen de club. Daarmee is ze 
nu gestopt maar dat willen we niet zomaar voorbij laten gaan. Daarom even aandacht en een 

bloemetje. Helaas kon Nicole vanavond niet aanwezig zijn maar het bloemetje zal thuis 
bezorgd worden. 
 

10.  Jubilaris: Eddy Fukkink 25 jaar lid 
Eddy, wie kent hem niet. Bedankt voor alles Eddy. Voor hem is er maar 1 passend cadeau, een 

bitterballenschaal met inscriptie 25 jaar lid en een bloemetje voor thuis. 
 

11.  Rondvraag en sluiting 
Eva: Saskia, Mark en Eva hebben een sportspeeltuin opgezet, dat is een voorloper van CMV. 
Graag willen ze een try out organiseren voor kinderen vanaf 3 jaar van leden van eigen 
vereniging. Zij kunnen hun kinderen vast aanmelden, komt ook in nieuwsbrief. 

Eddy vraagt of contributie stopt als je tijdens seizoen stopt? In statuten staat dat je 2x per 
jaar kan opzeggen, per 31 december en aan einde seizoen.  

Karin vraagt hoe ze er achter komt dat er een toernooi is waaraan No Jump kan meedoen. 
Google lijkt de beste weg. Daarnaast komen er veel berichten binnen bij Recreanten, Eddy zal 
haar toevoegen aan de app. De secretaris krijgt maar mondjesmaat berichten binnen, 
voorzover van toepassing kunnen die in de nieuwsbrief worden geplaatst. 

Wim: bepaalde functies zijn niet bezet, kunnen vacatures standaard in nieuwsbrief worden 
geplaatst? Goed idee. 
Yvette: medailles / shirts regelen bij kampioenschap jeugd. Wil graag uitleg over wie wat 
regelt en graag signaal van trainer/coach als dit aan de orde is. De voorzitter is hiermee bezig. 
 
Vacatures: 
  

Commissie van Beroep: bestond uit 3 personen, nu nog 1 persoon. Daarvoor mensen nodig. 
Informatie staat op de site. 
 

Secretaris Skopein Wivoc: Monique gaat haar 9e jaar in als secretaris en heeft aangegeven 
volgend jaar af te treden (conform rooster van aftreden). Wivoc zoekt dus een opvolger, praat 
het s.v.p. rond.  
 

 


